
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 516
Vil ministeren oplyse, hvad provenuet af arbejdsmarkedsbidraget på 8 pct.
forventes at være på finansloven for 2014, så det kan vurderes, hvilket prove-
nu, der ville kunne oppebæres, hvis arbejdsmarkedsbidraget forøges med
f.eks. 1 procentpoint til 9 pct.? Vil ministeren desuden oplyse, hvor stort pro-
venuet fra omlægning af kapitalpensionerne har været i 2013 og hvor stort et
provenu fra omlægning af kapitalpensionerne, der er budgetteret med i finans-
loven for 2014?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Ole Hæk-
kerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand

1/1

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del  Spørgsmål 516
Offentligt


